
РБПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЛјНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАД  НОВИ  САД  
ГРАДСКО  ВЕЋЕ  ГРАДА  НОВОГ  САДА  
Број  :6-3/2020-24 1-11 
дана: 22. октобра  2020. годинс  
НОВИ  САД  

ПРЕДСЕДНИЦИ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  НОВОГ  САДА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  12. седници  од  22. октобра  2020. године, 
разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборника  Јакшић  Ђурађа 5  
поставлено  на  Іјј  седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  од  02. октобра  2020. 
године, припремњен  у  Градској  управи  за  културу  и  тиМ  поводом  донело  је  
3аклучак 6рој : б-З /2О2О 24l-Іј  од 22. окто6ра 2020. године, којиВам  саодговором  
ј-іа  одборничко  питање  доставњамо  у  прилогу . 

ЗАМЕНИК  ГРАДОНАЧЕЈІНИКА  



Градско  веће  Града  Новог  Сада, поводоМ  разматрања  Предлога  текста  
одговора  на  одборничко  питање  одборника  Ђурађа  Јакшића , са  111 седнице  
Скупштине  Града  Новог  Сада  одржане  2. октобра  2020. године, који  је  
припремњен  у  Градској  уіірави  за  културу , на   12. седници  од  22 10.  
2020. године, доноси  

ЗАКЊУЧАК  

І  Прихвата  се  текст  одговора  на  одборничко  питање  одборника  Ђурађа  
Јакшића  поставњено  на  јјј  седници  Скупштине  Града  Новог  Сада, од  2. 
октобра  2020. године, који  је  припремњен  у  Градској  управи  за  културу. 

11 Одговор  на  одборничко  питање  одборника  Ћурађа  Јакшића , који  чини  
саставни  део  овог  закњучка , доставња  се  председници  Скупштиве  
Града  Новог  Сада  

РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАД  НОВИ  САД  
ГРАДСКО  ВЕЋЕ  ГРАДА  НОВОГ  САДА  
Број: б-3/2020-241-јІ  
дана: 22.ІО .2020.гоцине  
НОВИ  САД  
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РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАд  НОви  САд  
ГРАДСКА  УПРАВА  ЗА  КУЛТУРУ  
Број: Х-б-312020-241 
Дана: 13. оіпобра  2020. године  
НОВИ  САД  

СКУПШТИНА  ГРАДА  НОВОГ  САДА  
ПРЕДСЕДНИКУ  

ПРЕДМЕТ: Одговор  на  одборничко  питање  одборника  Ђурађа  Јакшића  
поставЈ-bено  на  111 седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  

Одборник  Скупштине  Града  Новог  Сада, Ђурађ  Јакшић, на  111 седници  
Скупштине  Града  Новог  Сада1  од  2. октобра  2020. године, поставио  је  следеће  
одборничко  питање: 

Да  ли  је  истина  да  ће  срамни  споменик  такозваним  ,,Невиним  жртвама  после  
ослобођења  Града  1944. - 1945. године  заиста  бити  подигнут  у  Граду  Новом  Саду? 

На  поставњено  одборничко  питање  Градска  управа  за  културу  припремила  је  
следећи  

ОДГОВОР  

Савез  војвођанских  Мађара  - Градска  организација  Ujvіdek-Novі  Ѕad, Нови  Садје  8. 
фебруара  2017. године  поднео  иницијативу  за  подизање  споменика  свим  невиним  
жртвама  у  Новом  Саду  1944. и  1945. године . 

Скупштина  Града  Новог  Сада  је  на  ХХХІХ  седници  од  29. августа  2018. године  
донела  Одлуку  о  подизању  споменика  свим  невиним  жртвама  у  Новом  Саду  1944. и  1945. 
године  (,,Службени  лист  Града  Новог  Сада , број  38/2018). 

Скупштина  Града  Новог  Сада  је  на  XL седници  од  28. септембра  2018. године  
донела  Одлуку  о  образовању  Одбора  за  спровођење  Одлуке  о  подизању  споменика  свим  
невиним  жртвама  у  Новом  Саду  1944. и  1945. године  (,,Службени  лист  Града  Новог  Сада , 
број  42/2018). 

Министарство  за  рад, запошњавање , борачка  и  социјална  питања  Републике  
Србије-Сектор  за  пензијско  и  инвалидско  осигурање  и  борачко-инвалидску  заштиту  је  14. 
јуна  2019. године  донело  Решење  којим  се  усваја  предгіог  који  је  поднео  Савез  
војвођанских  Мађара  - Градска  организација  Ujvі dek-NovІ  Ѕad за  поставњање  новог  
ратног  меморијала -споменика  свим  невиним  жртвама  у  Новом  Саду  1944, и  1945. године, 
у  Новом  Саду. 

У  току  је  поступак  Јавне  набавке  ко е fјfадска  управа  за  грађевинско  
земњиште  и  инвестиције . // 
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РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОдНА  
ГРАД  НОВИ  САД  
ГРАДСКО  ВЕЋЕ  ГРАДА  НОВОГ  САДА  
Број  :02 1-02/2020- 12 13-11 
Дана: 22. октобра  2020. годинс  
НоВИ  САд  

ПРЕДСЕДНИЦИ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  НоВог  САДА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  12. седници  од  22. октобра  2020. године, 
разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборника  Јакіпиh Ђурађа, 
поставњено  на  11 седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  од  2 1. септембра  2020. 
године, пригіремњен  у  Градској  управи  за  опште  послове  и  тим  поводом  донело  је  
3акњучак  број : 021-02/2020-1213-п  од  22. октобра  2020. године, који  Вам  са  
одговором  на  одборничко  питање  доставњамо  у  прилогу . 

НАЧИКА  



Градско  веће  Града  Новог  Сада, поводоМ  разматрања  Предлога  текста  одговора  на  
одборничо  питање  одборника  Ђурађа  Јакліића, са  11 седнице  Скупштине  Града  Новог  
Сада  одржане  21. селтембра  2020. године, који  је  припремњен  у  Градској  управи  за  
опште  послове, на   12. ССДНИЦИ  од   2 2. 10.  2020. године,  доноси  

ЗАКЈБУЧАК  

І  Прихвата  се  текст  одговора  на  одборничко  питање  одборника  Ђурађа  
Јакшића  поставњено  на  11 седници  Скупштине  Града  Новог  Сада, од  2 1. 
септембра  2020. године, који  је  припремњен  у  Градској  управи  за  опште  
посдове. 

јЈ  Одговор  на  одборничко  питање  одборника  Ђурађа  Јакшића, који  чини  
саставни  део  овог  заклучка, доставња  се  председници  Скуnштине  Града  
Новог  Сада  

РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАД  НОВИ  слд  
ГРЛДСКО  ВЕЋЕ  ГРАДА  НОВОГ  САДА  
Број: 021-02/2020-1213-јІ  
дана: 22.ј0.2020.године  
Нови  Сад  
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РБПУБЛИКЛ  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРЛД  нОВи  САД  
Градска  управа  за  опште  послове  
Број : ХV-02 1-02-/2020- 1 2 13 
дана: 14. октобар  2020. године  
НОВИ  САД  

СКУПШТИНА  ГРАдА  НОВОГ  САдА  

ПРЕДСЕДНИКУ  

ПРЕДМЕТ: Одговор  на  одборничко  питање  одборника  Ђурађа  Јакшића  

поставјњено  на  11 седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  

Одборник  Скупштине  Града  Новог  Сада, Ђурађ  Јакшић, на  11 седници  
Скупштине  Града  Новог  Сада, од  21. октобра  2020. године, поставио  је  следеће  
одборничко  питање : 

,,Када  ће  бити  исплаћене  накнаде  члановима  бирачких  одбора? 

На  поставњено  одборничко  питање  Градска  управа  опште  послове  припремила  је  
следећи  

ОДГОВОР  

Поводом  поставњеног  одборничког  питања, Одсек  за  финансијске  послове  - 

Сектора  за  фи uсијске  послове, Градске  управе  за  опште  послове, који  је  вршио  
исплату  прописаних  накнада  председницима , заменицима  председника  бирачких  
одбора  и  члановимазаменицима  чланова  бирачких  одбора  у  сталном  и  проширеном  
саставу, именованих  решењима  Републичке  изборне  комисије  за  изборе  одржаuе  21. 
јуна  2020. године, доставња  Вам  сдедеће  податке : 

Средства  намењена  за  исплату  накнада, Републичка  изборна  комисија  пренелаје  
на  одговарајући  подрачун  24. јула  2020. године. 

На  основу  Извештаја  о  присутности  на  бирачком  месту, на  којима  су  својим  
потnисима  лица  која  су  учествовала  у  раду  бирачких  одбора  потврђивала  учешће  у  
раду, као  и  накнадних  изјава  председника  бирачких  одбора  који  су  својом  изјавом  
потврђивали  учешће  именоваНих  чланова  бирачких  одбора  у  раду  бирачких  одбора, а  



који  су  пропустили  да  потпишу  одговарајуће  обрасце  Извештаја  о  присутности , 
Градска  управа  за  опште  послове  је  од  Републичке  изборне  комисије  требовала  
средства  за  исплату  накнада. 

Извршена  је  исплата  накнаде  за  све  чланове  бирачког  одбора  у  стазтном  саставу  
за  које  је  доставлена  потпуна  документација . Одређеном  броју  чланова  бирачког  
одбора  није  извршена  исплата  јер  нема  отворен  текући  рачун  и  не  намерава  да  га  
отвори, затим  поједини  именоваuи  чланови  бирачких  одбора  су  изјавили  да  нису  узели  
учешће  у  раду  бирачких  одбора. И  поред  обавештења  Сектора  за  финаuсијске  послове  
да  нам  недостаје  документација  за  исплату  припадајуће  накнаде, поједини  чланови  ни  
до  данас  нису  доставили  потребну  документацију . 

ћ  
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